

No. 2. (one)

2nd February, 1993—Resuming the debate on the consideration of the Fourteenth Report of the Standing Senate Committee on Social Affairs, Science and Technology (The Valour and the Horror), tabled in the Senate on 25th January, 1993.—(*Honourable Senator Marshall*).

No. 3. (one)

2nd February, 1993—Consideration of the Tenth Report (Interim) of the Standing Senate Committee on Foreign Affairs (Macroeconomic Impact of the Canada – United States Free Trade Agreement), tabled in the Senate on 2nd February, 1993.—(*Honourable Senator Stewart*).

No. 4. (two)

28th January, 1993—Resuming the debate on the consideration of the eighth Report of the Standing Senate Committee on Energy, the Environment and Natural Resources (Energy Emissions Crisis), tabled in the Senate on 28th January, 1993.—(*Honourable Senator Molgat*).

No. 5. (seven)

16th December, 1992—Consideration of the Seventh Report of Standing Senate Committee on Agriculture and Forestry (Security on farms), presented in the Senate on 16th December, 1992.—(*Honourable Senator Barootes*).

OTHER

No. 47. (three) (inquiry)

27th January 1993—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Olson, P.C., calling the attention of the Senate to the emerging Prairie agriculture crisis.—(*Honourable Senator Molgat*).

No. 49. (three) (inquiry)

27th January, 1993—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Olson, P.C., calling the attention of the Senate to the progress of the Uruguay round of GATT negotiations that was underway in Geneva.—(*Honourable Senator Molgat*).

No. 55. (eight) (inquiry)

8th December, 1992—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator MacEachen, P.C., calling the attention of the Senate to the economic statement made by the Minister of Finance, on Wednesday, 2nd December, 1992.—(*Honourable Senator Molgat*).

N° 2. (un)

2 février 1993—Reprise du débat sur l'étude du quatorzième rapport du Comité sénatorial permanent des affaires sociales, des sciences et de la technologie (La Bravoure et le Mépris), déposé au Sénat le 25 janvier 1993.—(*L'honorable sénateur Marshall*).

N° 3. (un)

2 février 1993—Étude du dixième rapport (intérimaire) du Comité sénatorial permanent des affaires étrangères (Impact macro-économique de l'Accord de libre-échange entre le Canada et les États-Unis), déposé au Sénat le 2 février 1993.—(*L'honorable sénateur Stewart*).

N° 4. (deux)

28 janvier 1993—Reprise du débat sur l'étude du huitième rapport du Comité sénatorial permanent de l'énergie, de l'environnement et des ressources naturelles (pollution énergétique), déposé au Sénat le 28 janvier 1993.—(*L'honorable sénateur Molgat*).

N° 5. (sept)

16 décembre 1992—Étude du septième rapport du Comité sénatorial permanent de l'agriculture et des forêts (sécurité sur les fermes), présenté au Sénat le 16 décembre 1992.—(*L'honorable sénateur Barootes*).

AUTRES

N° 47. (trois) (interpellation)

27 janvier 1993—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Olson, C.P., attirant l'attention du Sénat sur la manifestation d'une crise agricole dans les Prairies.—(*L'honorable sénateur Molgat*).

N° 49. (trois) (interpellation)

27 janvier 1993—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Olson, C.P., attirant l'attention du Sénat sur les progrès réalisés à l'Uruguay Round des négociations du GATT, qui a eu lieu à Genève.—(*L'honorable sénateur Molgat*).

N° 55. (huit) (interpellation)

8 décembre 1992—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur MacEachen C.P., attirant l'attention du Sénat sur la déclaration sur la situation économique faite par le ministre des Finances, le mercredi 2 décembre 1992.—(*L'honorable sénateur Molgat*).